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OPENBARE ZITTING 

De heer voorzitter 

Dames en Heren, 
We zullen na de toespraak van de gouverneur - dit met zijn volledige instemming, zoals geregeld door het 
bureau en door de eerste ondervoorzitter Paul Beeckman - een beduidende koffieschorsing houden 
waarna de artikelsgewijze bespreking van de beleidsdomeinen van de heer De Buck, hier niet in zijn 
functie van eerste gedeputeerde, maar als gedeputeerde voor Economie, zal vervolgd worden. 
Gelet op de afwezigheid van mevrouw Van Grembergen zal er begonnen worden met de tussenkomst 
van collega Maes, die ondertussen hopelijk zal aangekomen zijn. 

Dames en Heren,  
Het is een oud ritueel en een oude traditie dat we de gouverneur eer bewijzen bij het binnenkomen van 
de zaal. Ik heb de regionale televisie daarover al ingelicht, want het is vooral voor de jongere reporters 
een oud ritueel. 
Wij hebben van gedachten gewisseld met de gouverneur en hij houdt er toch ook aan dat het ritueel 
wordt voortgezet, en ik met hem en velen onder u. Dat betekent dat wij hem zullen gaan mededelen dat 
de raad vergadert en dat de fractievoorzitters en de politieke woordvoeders hem aan de ingang zullen 
begroeten. 
Ik reken erop dat de raad rechtstaand de gouverneur wil begroeten. Dat is geen teken van onderwerping, 
maar een teken van louter respect voor wat u zou kunnen noemen de overheid, de gemeenschap, het 
gemenebest, de rechtstaat, de grondwet, enz.. Ik bedoel daarmee dat het een teken is van persoonlijke 
eerbied en persoonlijke achting tegenover onze nog steeds wat nieuwe gouverneur. 
Zo verbleven? 
Zo meteen komt dus de toespraak en dan de schorsing en de voortzetting van de artikelsgewijze 
bespreking. Ik ben iedereen dankbaar, Paul Beeckman, het bureau, u allemaal, dat u ingestemd hebt. 
Formeel deel ik u dus thans mede dat ik de gouverneur zal gaan zeggen dat de raad vergaderd is en dat 
de heer gouverneur door de fractievoorzitters en de woordvoeders zal begroet worden. 
Ik verzoek - alhoewel dat niet tot het ritueel behoort - zowel de eerste ondervoorzitter als de oudste van 
de quaestoren, de heer Otte, om mij te vergezellen om de gouverneur te gaan begroeten. 
De zitting wordt niet geheven. U blijft, als u wilt, op uw plaatsen zitten. De zitting wordt eventjes 
geschorst. 

Schorsing van de zitting 

De heer voorzitter deelt de heer gouverneur mee dat de raad vergaderd is. 

De heer gouverneur wordt door de fractievoorzitters en woordvoerders begroet. 

De heer voorzitter 

Dames en Heren Collega’s, 
Dank u wel, wees gezeten. 
Het is bijzonder vriendelijk vanwege de raad en het bureau. Ik heb symbolisch de eerste ondervoorzitter 
en de oudste quaestor, Paul Beeckman en Emiel Otte, meegevraagd om de gouverneur af te halen, om 
te zeggen: het voorzitterschap is het voorzitterschap, maar het is een gedeelde soevereine 
verantwoordelijkheid, samen met het bureau en met u allen. Ik heb u te danken dat u met het ritueel wilt 
instemmen. 
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Ik dacht eigenlijk tevoren: wat zal André Denys nu wel over dat ritueel zeggen? Maar onze nieuwe 
gouverneur – ik mag hem nog even onze nieuwe gouverneur noemen. Na deze toespraak valt dat 
adjectief al een beetje weg, want dan zijn we geleidelijk over een jaar heen. 1 december. Weet u nog wel, 
Mijnheer de Gouverneur? - was niet alleen onmiddellijk akkoord, maar hij vond het ook mooi dat wij dat 
ritueel in stand hielden. 
Het is eigenlijk zo dat men de geschiedenis inderdaad niet alle dagen opnieuw uitvindt. En sommige 
dingen zijn goed om ze te bewaren en ze zo te voltrekken. 
De gouverneur heeft dat geïnterpreteerd, ten aanzien van mij, in een dubbele richting: hij vindt het een 
eerbetoon vanwege de raad, niet aan hem persoonlijk, alhoewel toch, maar aan het gouverneurschap. 
“Maar het is ook vanwege mij”, zo zegt de gouverneur, “tegenover de raad dat ik er prijs op stel om te 
zeggen hoezeer het juist is wat ik in het eerste gesprek heb gezegd: ik ben eigenlijk een man van de 
assemblees.” 
Als we het gehad hebben over het primaat van het politieke en tegelijk over de eigen situatie, de eigen 
aard van het gouverneurschap, dan ligt dat besloten, denk ik, in het geheel van de opvatting van de taak 
zoals gouverneur André Denys ze naar voren brengt. 

Straks zal ik u vragen of u wilt instemmen met de gedachte dat de tekst van de gouverneur zou worden 
gedrukt. Ik ben ervan overtuigd dat het geen grote debatmoeilijkheid zal vergen. 
“Oost-Vlaanderen, een meerwaarde” is de titel van de toespraak door gouverneur Denys voor de 
provincieraad, waarbij hij ons vandaag zal zeggen wat hij daarover denkt. 
“Oost-Vlaanderen, een meerwaarde”. Een toespraak die tegelijk een toespraak is van de gouverneur, 
maar ook een bezinningsmoment voor al de raadsleden op het ogenblik van de begrotingsdebatten. 
Dat is eigenlijk de ratio legis. Zo is het een beetje ontstaan, deze oude en mooie gewoonte. En het is in 
die geest – het is gouverneur Denys die ons toespreekt, maar het is tegelijkertijd de raad die een moment 
van bezinning daarover heeft – dat ik graag aan gouverneur André Denys nu het woord geef om de 
provincieraad toe te spreken. 

Mijnheer de Gouverneur, u hebt het woord. 

TOESPRAAK DOOR DE HEER GOUVERNEUR 

Applaus 

De heer voorzitter 

Mijnheer de Gouverneur, 
Alvorens de zitting even te schorsen, moet ik u eerst en vooral hartelijk danken voor de vriendelijke 
woorden die u gezegd hebt op verschillende ogenblikken van uw toespraak en die gericht waren aan de 
provincieraad, aan het bureau van de raad en aan de voorzitter. 
Ik weet dat die vriendelijke woorden niet louter formeel vriendelijk waren, maar ook inhoudelijk gemeend. 
Wij appreciëren dit zeer. 

De toespraak heeft mij geleerd dat u nu niet langer onze nieuwe gouverneur bent. U bent nu in de volle 
zin van het woord ‘onze gouverneur’ geworden. Ik zal het zeggen in termen die u dierbaar zijn uit de 
wielersport, die naast de voetbal toch nog altijd wel de meest belangrijke sport is, vind ik: u bent echt 
gerodeerd op dit ogenblik. 
Ik citeer, en het zal op pagina 5 zijn als de raad tot publicatie beslist: “Er is in deze provincieraad veel 
talent aanwezig. Mijn moeilijke zoektocht had in hoofdzaak met mezelf te maken. Ik had het moeilijk om 
mijn groot assembleegevoel te verzoenen met mijn rol als gouverneur. Ik had het bijzonder moeilijk om 
mij tijdens een debat in te houden.” 
Iemand die dat als gouverneur hier komt zeggen, is in elk geval iemand, Mijnheer de Gouverneur 
André Denys, die spreekt met vrijmoedigheid en dat siert u. 
Dat heeft die toespraak mij ook geleerd. 
Uw vrijmoedigheid van taal is eigenlijk uw stijlkenmerk geworden, naast uw toegankelijke vriendelijkheid. 
Uw enthousiasme ook waarover u sprak, de kwaliteit van het hart en van de ratio samen. 
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Ik heb goed geluisterd naar wat u zei over het interview met een Brusselse jonge confrater van mij. Het is 
nogal duidelijk dat hart en geest samen moeten gaan, in het leven, in het uitoefenen van ons politiek 
mandaat, in onze arbeid. Het is dikwijls op belangrijke manier gezegd door grote filosofen. De kwaliteit 
van het hart en de kwaliteit van de geest. Alleen maar hart, alleen maar emotionaliteit, zoals u het, 
Mijnheer de Gouverneur, hebt gezegd, zou dwaas zijn. Dan wordt men dwaas en dat zijn we niet. 
Alleen maar ratio, daarentegen, zou al te koel en te beperkt zijn en trouwens - geloof mij uit 
strafrechtelijke ervaring - doodsgevaarlijk. 
Dus de combinatie, het samengaan van ratio én emotionaliteit, het samengaan van hart en geest – u hebt 
gezegd over uzelf: “Ik zou niet anders dan het zo kunnen.” - is, denk ik, van zeer groot belang. 

Straks, als we het geluk hebben om nog even aan te zitten - “daar werd gehouden een banket”, weet u 
het wel, “en geen hoofd zal op de tafel worden gezet”, Mijnheer de Eerste Gedeputeerde, want ik zie u al 
glimlachen - zullen we over het jaar van uw ambtsaanvaarding heen zijn. 
Ik zeg het: u bent nu echt onze gouverneur in de volle zin van het woord. 
Uw vrijmoedigheid van taal en uw band tussen kwaliteit van hart en kracht van de ratio, van de rede, is, 
denk ik, zeer belangrijk. 
U zijt daarbij een voorstander, duidelijk en onbevangen ook, van de verdediging van het primaat van het 
politieke - u hebt er bij herhaling op gewezen: “Ik, gouverneur, ik suggereer, ik zeg een paar dingen, ik 
probeer u een paar zaken aan te brengen zoals ik het zie.” - maar, u, Mijnheer de Gouverneur, hebt er 
tegelijk altijd aan toegevoegd: het primaat van het politieke, het is uw assemblee, het is uw provincieraad, 
de verkozenen van de Oost-Vlaamse bevolking en zij alleen beslissen. 
Dat primaat van het politieke is nogal duidelijk. Maar zoals het is met de rede en het hart, is het ook met 
de vrijmoedigheid waarmee de gouverneur spreekt en met het primaat van het politieke. Ik zal er nog een 
goed vrijdenkend bijbelse citaat aan toevoegen: men moet het ene doen en het andere niet laten. 

Ik ben erg onder de indruk van uw mooie toespraak en ik vraag dat de raad, onder instemmend applaus, 
mij zou toestaan om aan het bureau te vragen om deze toespraak in druk te geven. 

Applaus 

Het applaus daarstraks, na uw toespraak, was zo sterk dat dit bijkomend applaus alleen maar even 
aanvullend is opdat zou kunnen geschreven worden in de annalen: er is instemming en algehele 
instemming over het in druk geven van de toespraak. 
Dat zal dan zo beslist worden. 

Wij zullen straks luisteren naar het artikelsgewijze verdergaande debat over de posten economie, waarbij, 
gelet op de reeds gehouden tussenkomst van de heer De Meerleer, de afwezigheid van mevrouw 
Van Grembergen en de reeds gehouden tussenkomst van mevrouw Claeyssens, de heer Maes de spits 
zal afbijten met de ontsluiting van de bedrijventerreinen. Maar we gaan eerst een forse schorsing houden 
om een koffie te drinken. 

De zitting is tijdelijk geschorst. 

Schorsing 
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BEGROTINGSBESPREKING 

Eerste gedeputeerde Marc De Buck 

ECONOMIE 

P. 136: STUDIES NIJVERHEIDS- OF HANDELSGEBIEDEN: ONTSLUITING VAN BEDRIJVENTERREINEN. VRAAG OF ER 
VOLDOENDE AFSTEMMING IS TUSSEN DE SECTOREN ECONOMIE EN MOBILITEIT 

De heer Beke, namens de heer Maes  

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
In naam van mijn collega Luc Maes, wat betreft het eerste punt, de regionale bedrijventerreinen, heeft hij 
de volgende vraag. 
De ontwikkeling van bedrijventerreinen hangt vaak samen met mobiliteitsvraagstukken, zoals de 
ontsluiting. Kan u aangeven, Mijnheer de Gedeputeerde, in welke mate deze begroting het resultaat is 
van voldoende afstemming tussen de sectoren economie en mobiliteit? 
Mijnheer de Voorzitter, dit is de eerste vraag. Ik denk dat die misschien eerst kan behandeld worden en 
dat ik dan de volgende tussenkomst hou. Ik wil ze ook meteen houden, tenzij er nog andere 
interveniënten zijn. 
Dank u. 

De heer gedeputeerde De Buck 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
Ik wil daar nu op antwoorden, maar men kan ook al de vragen laten stellen en ik kan ze dan in een keer 
beantwoorden, want soms zijn er verbindingen tussen de verschillende vragen. 
Als de raad ermee instemt, zou ik liever hebben dat alle vragen komen zodat ik globaal kan antwoorden. 
Dank u. 

De heer voorzitter 

Dat is ook het voorliggende scenario, Mijnheer de Eerste Gedeputeerde, dus alle vragen eerst. Dus ik 
zou zeggen: volgende vraag en alle vragen die daarop betrekking hebben. U hebt nog een vraag, 
Mijnheer Beke? 

De heer Beke 

Mijnheer de Voorzitter, 
Ik zie dat collega Luc Maes nog een tussenkomst heeft met betrekking tot de sociale tewerkstelling, maar 
dat komt iets later terug. 

De heer voorzitter 

Die mag ook nu gesteld worden. 
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P. 144 + 146: SUBSIDIE AAN DE NV DE PUNT, BEDRIJVENCENTRUM; SUBSIDIE AAN CVBA DE ENT, STARTCENTRUM 
ZUID-OOST-VLAANDEREN: VRAAG NAAR DE ALGEMENE VISIE ROND SOCIALE TEWERKSTELLING 

De heer Beke, namens de heer Maes 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
In de begroting 2006 zijn onder artikel 52900/64022 nieuwe kredieten ingeschreven als subsidie aan de 
cvba De Ent, startcentrum in Zuid-Oost-Vlaanderen. 
In de voorbije jaren heeft de provincie ook reeds het bedrijvencentrum De Punt in Gent ondersteund voor 
het onderdeel begeleiding van startende ondernemers in sociaal-economische bedrijven. Via de GOM is 
de provincie ook onrechtstreeks een van de belangrijkste aandeelhouders in het bedrijvencentrum 
De Punt. 
Kadert de nieuwe ondersteuning binnen een globale visie van de provincie op de sociale economie en de 
sociale tewerkstelling? 
Tot zover de vraag van collega Luc Maes. 
Dank u. 

P. 144 + 146: SUBSIDIE AAN DE NV DE PUNT, BEDRIJVENCENTRUM; SUBSIDIE AAN CVBA DE ENT, STARTCENTRUM 
ZUID-OOST-VLAANDEREN: VRAAG NAAR DE ALGEMENE VISIE ROND SOCIALE TEWERKSTELLING 

Mevrouw Verhoeve 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
De schaarste aan ruimte om te ondernemen blijft een zware hypotheek leggen op de mogelijkheden voor 
bestaande bedrijven om uit te breiden en voor nieuwe bedrijven om zich hier te vestigen. 
Meer ruimte om te ondernemen is een essentiële hefboom voor de sociaal-economische ontwikkeling van 
onze provincie, en van heel Vlaanderen trouwens. 
Deze problematiek werd al veelvuldig aangekaart, onder meer nog in het economisch memorandum aan 
de Vlaamse regering. Het memorandum dat werd voorgesteld op het economisch forum georganiseerd 
door onze economische dienst, de GOM en EROV in juni 2004. 
Moeten we hier als provincie zelf niet meer de hand aan de ploeg slaan? De provinciebesturen 
beschikken met hun bevoegdheid tot afbakening van regionale bedrijventerreinen toch over belangrijke 
planologische hefbomen. 
Wordt deze taakstelling ook effectief aangewend? 
Kan de gedeputeerde de huidige stand van zaken en afbakeningsplannen voor 2006 schetsen? 
Dank u. 

P. 138: SUBSIDIES AAN DE GOM: OPRICHTING VLAO EN POM: VRAAG NAAR EEN STAND VAN ZAKEN 

De heer De Langhe, namens de heer Beeckman 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
De voorbije jaren werden we in het beleidsdomein economie geconfronteerd met een reeks belangrijke 
institutionele hervormingen die enerzijds het gevolg waren van het gekende kerntakendebat en 
anderzijds van de BBB, dat staat voor Beter Bestuurlijk Beleid, een oefening binnen de Vlaamse 
overheid. 
Een van die hervormingsprocessen zou eind dit jaar of begin volgende jaar moeten uitmonden in twee 
nieuwe instrumenten voor de uitvoering van het economisch beleid, namelijk het Vlaamse Agentschap 
Ondernemen, afgekort VLAO, en de provinciale ontwikkelingsmaatschappijen, de POM’s genaamd. 
Deze instellingen komen in plaats van de GOM’s en zorgen in de toekomst voor een strikte taakscheiding 
tussen het Vlaamse en het provinciale niveau op het vlak van de sociaal-economische ontwikkeling. 
Het VLAO zal zich concentreren op ondernemingsgerichte initiatieven. De POM’s zullen zich 
concentreren op de sociaal-economische streekontwikkeling. 
De hervormingen slepen nu al lang aan en we hebben er alle belang bij dat de overgang van de GOM 
naar de nieuwe structuren zo naadloos mogelijk verloopt. 
Heeft de gedeputeerde zicht op de timing waarbinnen deze instellingen zullen gerealiseerd worden? Is 
het provinciebestuur klaar om het POM-verhaal meteen hard en efficiënt te maken. 
Dank u. 
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P. 138: SUBSIDIE AAN DE GOM IN HET KADER VAN COMMUNICATIE: VRAGEN OVER HET REGIO-MARKETINGPLAN 
OOST-VLAANDEREN 

De heer D. Otte 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
De KNOB-analyse – dit wil zeggen krachtpunten-nadelen-opportuniteiten-bedreigingenanalyse – werd 
opgesteld in het kader van het strategisch planningsproces dat voor onze provincie Oost-Vlaanderen 
werd opgemaakt. 
Uit deze analyse kwam onder andere als een van de zwakke punten naar voren dat het Oost-Vlaanderen 
ontbreekt aan een eigen provinciale identiteit. Dit zwakke punt betekent dan ook dat het niet eenvoudig is 
om de provincie Oost-Vlaanderen als economische regel te profileren en te promoten. 
Om daaraan te verhelpen werd in het voorjaar 2005 de opdracht uitgeschreven om een 
regio-marketingplan op te maken. Deze opdracht werd in de raad van bestuur van de 
GOM Oost-Vlaanderen van 24 juni 2005 toegewezen aan het studiebureau “Yield Solutions”. 
Wat verwacht de gedeputeerde van dit marketingplan inzake de profilering van Oost-Vlaanderen? Kan hij 
de stand van zaken van de werkzaamheden van het aangeduide bureau toelichten? Binnen welke termijn 
mogen er concrete resultaten verwacht worden van dit marketingplan? 
Dank u. 

P. 144: SUBSIDIE VOOR PROJECTEN UIT HET EUROPEES DOELSTELLING 2-PROGRAMMA: VRAGEN OVER HET 
5B-PHASING OUT MEETJESLAND 

De heer De Coninck 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
De impact van Europa op onze socio-economische ontwikkeling is tijdens het laatste decennium steeds 
belangrijker geworden. 
De Europese commissie hecht veel belang aan de versterking van de economische en sociale 
samenhang in de Europese unie. Via haar structuurbeleid bevordert ze de ontwikkeling van 
achtergebleven regio’s om een gelijkmatige evolutie binnen de hele unie te realiseren. Met de vele 
financiële middelen die hiervoor in het kader van de zogenaamde structuurfondsen werden vrijgemaakt, 
poogde men de economische verschillen tussen de regio’s weg te werken. Het ging hier op de eerste 
plaats om kwetsbare plattelandsgebieden die nieuwe impulsen nodig hadden. 
Zo werd er tijdens de periode 1994-1999 10 000 000 EUR vrijgemaakt om de plattelandsontwikkeling in 
het Meetjesland een duwtje in de rug te geven. De twee belangrijkste doelstellingen waren: 
- het behoud en het bestendigen van de tewerkstelling; 
- het verhogen van de leefbaarheid in de plattelandskernen. 

De Europese commissie heeft de start van de nieuwe programmeringsperiode 2000-2006 aangegrepen 
om een grondige wijziging door te voeren in het structuurfondsenbeleid. Alhoewel het Meetjesland niet 
meer voorkomt als te ondersteunen gebied, kreeg het toch nog 3 000 000 EUR toegestopt. Tijdens deze 
phasing-out of uitdovingsperiode van het 5b-programma, werden projecten ondersteund die de verdere 
ontwikkeling op economisch of toeristisch vlak ten goede kwamen. 
De Vlaamse regering heeft van deze hervorming van de Europese structuurfondsen gebruik gemaakt om 
het beheer van de gebiedsgerichte programma’s toe te vertrouwen aan de provincies. Voor onze 
provincie was dit een uitgelezen mogelijkheid om haar rol als regisseur van het streekgebonden beleid te 
bestendigen. 
De structuurfondsen zijn zeker niet dé hefbomen voor streekontwikkeling, zoals collega Liebaut terecht 
opmerkte. Maar ze betekenen wel welgekomen, bijkomende inkomsten voor lokale besturen en geven op 
die manier extra impulsen om te investeren. Het zet de lokale beleidsmensen eveneens aan tot creatief 
denken in het kader van streekontwikkeling en stimuleert de samenwerking tussen de verschillende 
plattelandsgemeenten. 

Daarom mijn vragen aan de gedeputeerde: 
- wat is de stand van zaken van het programma 2000-2006? 
- zijn de vooropgestelde doelstellingen gehaald? 
- is er een verschil met de voorgaande periode? 
Dank u. 
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P. 144: SUBSIDIES VOOR INITIATIEVEN VOOR DE ONDERSTEUNING VAN HET STEDENBELEID: WELKE INITIATIEVEN 
WERDEN REEDS ONDERNOMEN OM MET DIT BUDGET ROND HET STEDENBELEID IETS TE ONDERNEMEN? WELKE 
CONCRETE ACTIES ZULLEN ER IN DE TOEKOMST WORDEN UITGEWERKT? 

De heer Van Hecke 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
In deze legislatuur werden er op deze begrotingspost telkens budgetten ingeschreven. Van 2001 tot 2005 
was het jaarlijks 2 000 000 BEF en nadien 50 000 EUR. 
Uit de jaarrekeningen blijkt dat dit budget nooit werd aangewend. Er gebeurde dus eigenlijk niets op dit 
budget. Zo is er de eerste vijf jaar van deze legislatuur al een totaal budget van 250 000 EUR ongebruikt 
gebleven om initiatieven van het stedenbeleid te ondersteunen. 
Kan de deputatie uitleggen waarom deze budgetten ongebruikt zijn gebleven in deze legislatuur? 
Het zou kunnen zijn dat het stedenbeleid niet zo belangrijk was of geen prioriteit was voor dit beleid. Of 
misschien wist men ook gewoon niet wat men kon of wilde doen, welke initiatieven men kon of wilde 
ondersteunen. 
Het is voor ons onbegrijpelijk dat deze budgetten ongebruikt zouden blijven, want uiteindelijk is de 
stedelijke problematiek toch een zeer belangrijke problematiek en ik denk dat er heel wat noden zijn 
waarvoor initiatieven worden ontwikkeld die wij dan mee kunnen ondersteunen. 
Voor 2006 wordt het budget verminderd van 50 000 EUR naar 30 000 EUR. In de toelichting staat dat 
opnieuw een budget wordt ingeschreven voor “opportuniteiten en noden van de stedelijke ontwikkeling”. 
Dat is vrij vaag. 
Kan de deputatie uitleggen aan welke opportuniteiten ze denkt en welke noden van de stedelijke 
ontwikkeling er in 2006 zullen worden aangepakt? 
Dank u. 

P.144: SUBSIDIE VOOR INITIATIEVEN GERICHT OP DUURZAME ONTWIKKELING: VRAGEN OVER HET HERLEIDEN VAN 
DIT BUDGET TOT 0 EUR 

De heer Van Hecke 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
Dat de term duurzame ontwikkeling mooi staat op beleidsdocumenten en begrotingen, maar soms vaak 
maar een laagje vernis is om het ontbreken van een beleidsgerichte duurzame ontwikkeling te verbergen, 
blijkt eigenlijk ook uit dit artikel. 
In 2001 was er een budget voorzien van 3 000 000 BEF, in 2002 zakte het tot 50 000 EUR, maar er werd 
eigenlijk niets gerealiseerd. In 2003 werd het budget wel verdubbeld tot 100 000 EUR en in dat jaar 
vinden we via de rekeningen ook effectief terug dat er 76 000 EUR werd besteed. 
In 2004 werd het budget oorspronkelijk verhoogd tot 140 000 EUR. Een heel mooi budget. En er waren 
ook heel mooie intenties. Het budget zou aangewend worden voor de samenwerking van de bedrijven 
inzake milieuzorg, maar dit budget werd nadien bij begrotingswijziging herleid tot 0 EUR. 
Sindsdien blijft die 0 er consequent staan: vorig jaar 0 EUR, ook volgend jaar 0 EUR. 
In deze legislatuur werden de voorziene budgetten dus amper gebruikt en ik had graag vernomen om 
welke reden.  
Heeft de deputatie wel inspanningen geleverd om te werken rond duurzame ontwikkeling in deze sector? 
Zo ja, welke inspanningen zijn er geleverd? 
Of is de deputatie van oordeel dat de ondersteuning van initiatieven gericht op duurzame ontwikkeling 
niet meer nodig is? 
Zijn er dan geen uitdagingen meer in de economische sector om het budget te handhaven? 
Dank u. 
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P  144: SUBSIDIE VOOR INITIATIEVEN BETREFFENDE DUURZAME BEDRIJVENTERREINEN: VRAAG NAAR DE 
MEERWAARDE VAN HET BELEID OP DIT VLAK 

De heer Van Landeghem 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
Sedert vorig jaar, 2004 dus, wordt in de provinciale begroting een krediet voorzien voor samenwerking 
tussen bedrijven op eenzelfde bedrijventerrein gelegen, met de bedoeling duurzame bedrijventerreinen te  
realiseren. 
Er werd daar vorig jaar ook een reglement voor goedgekeurd in deze provincieraad dat de voorwaarde 
voor subsidiëring regelt. Dit provinciaal reglement wil inderdaad een financiële hefboom zijn voor de 
samenwerkingsverbanden tussen bedrijven op bestaande en nieuwe bedrijventerreinen op het vlak van 
een gezamenlijke benadering van veiligheid, milieuzorg, mobiliteit, sociale voorzieningen en dergelijke 
meer.  
Elk samenwerkingsverband van minstens vijf kmo’s die gevestigd zijn op hetzelfde bedrijventerrein en dat 
gericht is op meer duurzame bedrijfsprocessen en op een meer duurzame inrichting, kan van het 
provinciebestuur een subsidie bekomen, zo zegt het reglement. 
Het krediet werd in 2005 verhoogd tot 90 000 EUR en ook voor 2006 wordt hetzelfde bedrag voorzien 
voor dergelijke samenwerkingsinitiatieven. 

Hierrond had ik graag een paar vragen gesteld aan de gedeputeerde, namelijk: 
- wat is het resultaat van deze subsidiëring tot op vandaag? 
- is het de bedoeling van de provincie dit initiatief te promoten naar potentiële nieuwe 

kandidaat-bedrijventerreinen? 
- kan de gedeputeerde dit toelichten? 
- zoals bekend is de provincie niet de enige overheid die aandacht heeft voor deze ontwikkelingen. Hoe 

verhoudt het provinciale initiatief zich tegenover eventuele andere initiatieven? Zijn er eigen accenten 
en welke meerwaarde genereert het provinciaal beleid op dit vlak? 

Dank u. 

P. 146: SUBSIDIE VOOR VORMINGS- EN OPLEIDINGSINITIATIEVEN EN PILOOTPROJECTEN IN HET KADER VAN 
INTERNATIONALE SAMENWERKING: VRAAG OM TOELICHTING 

De heer Beke 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
Dit punt in de begroting oogt interessant en wellicht zitten daar ook interessante mogelijkheden achter 
verborgen. 
Vandaar mijn vraag dat dit initiatief, dat vermeld wordt als vormings- en opleidingsinitiatieven en 
pilootprojecten in het kader van internationale samenwerking, naar mijn gevoel toch wel enige toelichting 
vereist omdat ik daar niet zoveel over heb teruggevonden en aangezien ook het krediet is gestegen. 
Wellicht heeft het te maken met de toenemende internationale contacten en relaties die we uitbouwen en 
is dit wellicht een belangrijke ondersteuning naar initiatieven die op dat terrein actief zijn. 
Ik had graag van de gedeputeerde enige toelichting gekregen over dit toch wel belangrijke initiatief. 
Dank u. 

P. 148: STREEKHUIZEN VOOR DE ECONOMIE: VRAAG NAAR EEN STAND VAN ZAKEN 

De heer Van Hecke 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
In zijn algemene tussenkomst was de eerste gedeputeerde heel trots op de streekhuizen die van de 
grond komen. Ik moet zeggen dat wij niet echt onder de indruk zijn. 
Reeds sedert 2003 zijn er budgetten voorzien voor ofwel de aankoop van gebouwen, van gronden, 
bebouwde en onbebouwde percelen en voor de uitbouw van de streekhuizen, ook investeringen. 
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Aalst en Deinze waren de eerste vestigingsplaatsen waaraan gedacht werd. Later kwam daar ook nog 
Eeklo bij. En vorig jaar werd geopperd om in het Huis Thuysbaert in Lokeren ook een streekhuis onder te 
brengen. 
Tot op vandaag zijn de resultaten eigenlijk bijzonder pover. 

Ik had graag vernomen wat de concrete stand van zaken is in elk van de genoemde vestigingsplaatsen, 
meer bepaald: 
- wat is er tot op vandaag reeds gerealiseerd inzake de aankoop van gebouwen of gronden? 
- wat is er gerealiseerd inzake verbouwingen en wat heeft dat eigenlijk tot op vandaag gekost? 
- hoe zal de werking van die streekhuizen eruit zien? 

Al vele jaren hebben wij vragen gesteld naar de invulling van deze streekhuizen alsook gevraagd om het 
te onderzoeken en zeker inspanningen te doen om er andere diensten - para-provinciale instellingen - te 
huisvesten. 
Ik heb ook opgemerkt dat collega Liebaut in zijn algemene tussenkomst terecht gesteld heeft dat de 
streekhuizen meer zouden moeten bieden dan huisvesting voor de streekeconomische actoren. Hij 
suggereerde – terecht – dat een streekhuis ook zou kunnen dienen als vestigingsplaats voor de zetel van 
bijvoorbeeld een regionaal landschap. 
Als we zien wat de huisvesting kost voor bijvoorbeeld de zetel van het regionaal landschap Meetjesland, 
lijkt het ons ook vanzelfsprekend dat in eenzelfde regio - bijvoorbeeld het Meetjesland - een regionaal 
landschap ook kan gehuisvest worden in zo een streekhuis, in Eeklo dan, concreet in het Heldenpark. 
Kan de gedeputeerde een overzicht geven van welke actoren er onderdak zullen vinden in elk van de 
geplande streekhuizen? 
Dank u. 

De heer gedeputeerde De Buck 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
Ik zal uiteraard beginnen met de vraag van collega Luc Maes, gesteld door zijn fractieleider, mijnheer 
Beke, in verband met de ontsluiting van de bedrijventerreinen. 
Eigenlijk moet ik mijn antwoord beginnen met te verwijzen naar een bevoegdheid van collega Verleyen, 
namelijk de Mobidesk die tot stand kwam als een samenwerkingsovereenkomst tussen het Vlaams 
gewest en het provinciebestuur en dat het provinciaal informatie- en coördinatiepunt is voor duurzaam en 
efficiënt woon- en werkverkeer, waar zowel werkgevers als werknemers terecht kunnen voor advies en 
ondersteuning. 
Inderdaad, de bereikbaarheid en de ontsluiting van bedrijven en bedrijventerreinen dienen 
geoptimaliseerd te worden en er wordt beoogd om de economische ontwikkeling en de tewerkstelling alle 
kansen te geven. Eventueel zal de collega daar verder op ingaan. 
Maar er zijn een aantal begrotingsartikels die onder mijn bevoegdheid vallen en die betrekking hebben op 
de vraag van collega Maes. 

In de eerste plaats is er het artikel ‘studieopdrachten van de GOM’. 
Het spreekt vanzelf dat de GOM over heel wat expertise beschikt omtrent mobiliteit. Ambtenaren van de 
GOM geven in het kader van de Idoro-werking – interdepartementaal overleg ruimtelijke ordening – 
advies omtrent ruimtelijke plannen met betrekking tot mobiliteit. 

Een tweede belangrijk element is de eenmalige toelage aan de intercommunale Land van Waas die in 
2005 door de provincie werd gegeven om samen met de intercommunale een studie in aanbesteding te 
geven die een beter inzicht moet geven op de baten en lasten van de ontwikkelingen op de 
Linkerscheldeoever in het Waasland. De ontsluiting en de mobiliteit worden daar zeer sterk in 
meegenomen. De bijdrage van de provincie bedraagt 50 000 EUR. 

Verder zitten we met de co-financiering van projecten met betrekking tot de herinrichting van 
bedrijventerreinen en economische locaties. 
Dit artikel speelt in op het Vlaams subsidiereglement omtrent de herinrichting van bedrijventerreinen en 
economische lokalisaties. Het provinciebestuur kan hier als partner en co-financier optreden voor 
projecten die onder meer kunnen betrekking hebben op een betere ontsluiting. 
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Ten slotte is er het belangrijke bedrag dat ingeschreven is voor de provinciale ontwikkelingsmaatschappij 
die - en ik zal daar in een van mijn volgende antwoorden op terugkomen - tegen maart van volgend jaar 
operationeel zou moeten zijn, maar waarvoor op de provincieraad van 14 december de statuten zouden 
moeten naar voren komen. Dit nieuw provinciaal orgaan heeft onder meer als decretale taak uitvoering te 
geven aan en mee te werken aan projecten gericht op de versterking van de infrastructuur tot vestiging 
van het bedrijfsleven en ontwikkeling van de ruimtelijk-economische infrastructuur. Ik quoteer uiteraard de 
decretale taak. De ontsluiting van bedrijventerreinen en andere mobiliteitsingrepen horen hier zeker toe. 

Verder verwijs ik ook naar onze subsidie voor doelstelling 2-projecten waar bepaalde projecten inderdaad 
gericht zijn op een verbeterde mobiliteit ten behoeve van de bedrijventerreinen. 
Ik verwijs hier naar enkele concrete voorbeelden: 
- betere bewegwijzering van bedrijventerreinen; 
- aanleg van fietspaden van en naar bedrijventerreinen. 

Er is ook de subsidie ‘initiatieven duurzame bedrijventerreinen’, waarop ik nog een paar keren zal moeten 
terugkeren, want het artikel waaronder dat ingeschreven is, is een paar keer veranderd. Vandaar enige 
verwarring. Maar ook deze initiatieven hebben vaak te maken met de verbetering van de bereikbaarheid 
van de bedrijventerreinen via openbaar en gemeenschappelijk vervoer. 
Ik geef hier enkele concrete voorbeelden: 
- betere bewegwijzering van bedrijventerreinen, inclusief de website met digitaal plan; 
- verbeterde bereikbaarheid via het openbaar vervoer; 
- het opstellen van een mobiliteitsplan voor bedrijventerreinen, vooral gericht op werknemers. 
U ziet dat ik hier altijd voor een stuk ook in de bevoegdheden van collega Verleyen terechtkom. 

Dan hebben we ook nog onze bijdrage in RSD-projecten, waar ook vaak mobiliteitsgerichte projecten 
georganiseerd worden. Belangrijk is hier het RoBrAnt+-project in het kader van de Rijn-Schelde 
Samenwerking. Met dit project wordt beoogd de dialoog over het gewenst functioneren van de verkeers- 
en vervoerssystemen in het grensoverschrijdend deltagebied op gang te houden. Dit deltagebied staat 
immers voor de grote uitdaging om in een enorm geconcentreerd en belangrijk havenindustrieel gebied 
de snelgroeiende verkeersstromen in goede banen te leiden. Het provinciebestuur co-financiert en is 
actief betrokken bij dit project. Ik meen hierbij geantwoord te hebben op de vraag van collega Maes. 

De volgende vraag van mevrouw Verhoeve heeft eveneens betrekking op bedrijventerreinen, zij het 
vanuit een andere invalshoek. 
Inderdaad, de provincie heeft belangrijke bevoegdheden in verband met het afbakenen van regionale 
bedrijventerreinen. U kent onze taakstelling in verband met regionale bedrijventerreinen in de 
12 kleinstedelijke gebieden en in de 5 economische knooppunten. 
Belangrijk hierbij is te stellen, Mijnheer de Voorzitter, dat daarbij telkens in nauw overleg gewerkt wordt 
met de betrokken gemeenten. Op het terrein kunnen immers bij meer gedetailleerd onderzoek naar de 
meest geschikte lokaties voor bijkomende ruimte voor economische activiteiten een heleboel 
onvermoede zowel knelpunten als potenties opduiken. 
Straks zal ik met uw goedvinden per afbakeningsproces de stand van zaken geven. 

Wij beschikken verder nog over een provinciale reserve om eventueel niet voorziene noden op te vangen. 
Indien tijdens het afbakeningsproces blijkt dat de taakstelling voor bepaalde economische knooppunten 
of bedrijventerreinen in kleinstedelijke gebieden niet altijd volledig kunnen worden opgenomen, worden 
die bewaard in een provinciale reserve om in te gaan op andere noden. 

Wat betreft onze aanpak als provincie hebben wij gekozen - als enige provincie - om de 12 afbakenings-
processen van de kleinstedelijke gebieden, met inbegrip van de regionale bedrijventerreinen en de 
afbakeningsprocessen van de regionale bedrijventerreinen in de vijf economische knooppunten, meteen 
op te starten. Wij hebben daar een prioriteit van gemaakt. 
Dit is geen gemakkelijk proces, maar doordat we ze tegelijkertijd opstarten kunnen we ook tegelijkertijd 
ontdekken wat de moeilijkheden zijn in de drie fases die we onderscheiden in die processen, namelijk: de 
studiefase, de uitvoeringsfase en de formele fase. 
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Ik zou toch de aandacht van de vergadering willen vragen voor drie problemen waarmee we 
geconfronteerd worden. 
In eerste instantie het plan-MER. In algemene zin zijn er momenteel in het afbakeningsproces een aantal 
problemen waarvan het eerste het plan-MER is. 
De juridische context hiervan, een Europese richtlijn en een richtlijn vanuit het Vlaamse gewest, zijn 
onduidelijk. Momenteel nemen wij actie om deze onduidelijkheid in algemene zin op te heffen. Wij weten 
dat er een parlementaire vraag gesteld is op dit ogenblik. Wij hebben ook via een van de betrokken 
burgemeesters contacten laten leggen en wij zijn met de cel-MER in contact, maar duidelijkheid krijgen 
wij niet op dit antwoord of er al dan niet een plan-MER zal nodig zijn. 
Maar het antwoord kan een belangrijke invloed uitoefenen op onze timing. 

Verder is er de opmaak van een ruimtelijk veiligheidsrapport - u zult dat overal vinden als een RVR - dat 
moet opgemaakt worden indien een Sevesobedrijf aanwezig is of aanwezig zou kunnen zijn op de 
geplande site. 
Per afbakeningsproces wordt op de plenaire vergadering door de RVR-cel advies verleend en het is 
vervolgens aan het provinciebestuur te bekijken hoe hiermee omgegaan kan worden. 
Ook dit kan uiteraard vertragend werken. 

En dan is er een derde element, dat wij niet volledig in handen hebben, met name de gemeente als 
partner. Het is een partner waarmee we verkiezen heel intensief samen te werken en te overleggen. 
De gemeenten kunnen een belangrijke impact hebben op de timing. In het afbakeningsproces is het 
immers niet alleen het bestemmen van de regionale bedrijventerreinen die overwogen moet worden, 
maar ook wonen, mobiliteit, recreatie en toerisme. 

U ziet dat dit drie elementen zijn waar we rekening moeten mee houden : MER, RVR en uiteraard de 
stand van zaken in die gemeenten wat betreft hun eigen ruimtelijk uitvoeringsplan. 
De stand van zaken in de kleinstedelijke gebieden : 
- Ninove : taakstelling 18 hectare watergebonden en 25 hectare gemengd regionaal bedrijventerrein. De 

studiefase is daar ten einde. De stuurgroepvergadering wordt begin 2006 gehouden. Nadien volgt het 
opstellen van de RUP’s om vervolgens de formele procedure te starten ; 

- Geraardsbergen : taakstelling 22 hectare gemengd regionaal bedrijventerrein. De studiefase wordt 
begin 2006 afgerond door het houden van de stuurgroepvergadering. Nadien volgt het opstellen van de 
RUP’s om vervolgens de formele procedure op te starten ; 

- Lokeren : 44 hectare gemengd regionaal bedrijventerrein. De projectteamvergadering over de 
stedenbouwkundige voorschriften en het RUP is voorzien begin december. De uitvoering zit dus in een 
eindfase. We zijn dus al heel ver ; 

- ook in Dendermonde : Hoogveld 17 hectare regionaal bedrijventerrein. We zitten In de formele fase. 
Het openbaar onderzoek is afgesloten. Nu nog Procoro en daarna de definitieve vaststelling in de 
provincieraad en de goedkeuring door de minister. Dit is dus eigenlijk een voorafname van het 
afbakeningsproces van het kleinstedelijk gebied Dendermonde. In dit proces is nog een uitbreiding van 
Hoogveld voorzien van een kleine 20 hectare, maar de eerste fase is daar dus al zeer ver gevorderd ; 

- Temse : momenteel 10 hectare. Vraag blijft naar de overblijvende 40 hectare die na de herbestemming 
van de Boelwerf vrijgekomen zijn en waar nog enige discussie over bestaat. Stedenbouwkundige 
voorschriften zijn in opmaak voor die 10 hectaren ; 

- Beveren is een bijzonder moeilijk dossier. Daar zijn zoveel verschillende afbakeningsprocessen door 
elkaar bezig. Antwerpen is bezig, de Waaslandhaven, het kleinstedelijk gebied. Overleg met het 
Vlaams gewest is noodzakelijk naar afstemming toe en ook de gemeente wordt hierbij betrokken. We 
hebben een overleg gevraagd met het kabinet om alle actoren samen te brengen om daar eens en voor 
altijd enige duidelijkheid te hebben in dit zeer complexe gegeven dat terecht veel mensen op de 
zenuwen werkt ; 

- Eeklo : 42 hectare gemengd regionale bedrijvigheid. Begin volgend jaar gaan we naar de 
uitvoeringsfase ; 

- Zottegem : gemengd regionale bedrijvigheid 13 hectare. Einde studiefase begin volgend jaar ; 
- Oudenaarde : 35 hectare gemengd regionale bedrijvigheid. Uitvoeringsfase is lopende ; 
- Ronse : 65 hectare gemengd regionale bedrijvigheid. Uitvoeringsfase is lopende. Begin volgend jaar 

plenaire vergadering ; 
- Deinze : 46 hectare gemengd regionale bedrijvigheid. Studiefase is lopende ; 
- Wetteren : 12 hectare gemengd regionale bedrijvigheid. Studiefase is lopende. 
Tot zover de 12 kleinstedelijke gebieden. 
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Nu de economische knooppunten : 
- Zele : 25 hectare gemengd regionale bedrijventerrein. Begin volgend jaar aanvang van de formele 

procedure ; 
- Aalter : 30 hectare, waarvan een gedeelte watergebonden en een gedeelte regionaal. De plenaire 

vergadering werd in oktober gehouden. Vragen in verband met MER en RVR zijn thans in behandeling ; 
- Maldegem : 18 hectare regionale bedrijvigheid. De studiefase is lopende ; 
- Kluisbergen is een geval apart, Mijnheer de Voorzitter : in studiefase, maar vermoedelijk zullen er geen 

bijkomende regionale bedrijvigheden voorzien worden ; 
- Nazareth : studiefase. 46 hectare gemengd regionale bedrijvigheid. 
Tot zover, Mevrouw, mijn toch wel vrij uitgebreid antwoord op uw vraag die zo een antwoord ongetwijfeld 
verdient. 

Dan kom ik tot het volgende punt dat eigenlijk door u werd voorbehouden, maar door de heer De Langhe 
naar voren werd gebracht : de stand van zaken in verband met het VLAO en POM. 
Op dit ogenblik is er een schema naar voren gebracht. Er is eigenlijk een soort stroomversnelling in het 
dossier. Het ontwerp van uitvoeringsbesluit is ondertussen door de Raad van State geadviseerd en zal 
wellicht volgende week of deze week door de Vlaamse regering worden goedgekeurd. Dat wil zeggen dat 
de tentatieve startdata voor het Vlaams Agentschap Ondernemen 1 januari en voor de POM’s uiterlijk 
1 maart realistisch zijn en kunnen gehaald worden, tenzij er onverwacht nieuwe hindernissen zouden 
opduiken. 
Wij hebben hier in dit huis dit jaar een stuurgroep samengesteld die het oprichtingsdossier in al zijn 
facetten voorbereidt. In die stuurgroep zetelen onder andere bestuursdirecteur Dirk De Muynck, directeur 
Adelbrecht Haenebalcke, directeur Hedwig De Pauw, Johan Declerck, waarnemend 
administrateur-generaal van de GOM. Het is Johan De Clerck die momenteel als veranderingsmanager 
voor de POM fungeert. Piet Desiere fungeert als veranderingsmanager voor de Oost-Vlaamse antenne 
van het VLAO. Het is de intentie om de princiepsbeslissing tot oprichting van POM Oost-Vlaanderen voor 
te leggen aan deze provincieraad op 14 december, maar ik denk dat ik dat al gezegd heb. 
Budgettair staan wij klaar om de nieuwe instelling operationeel te maken. 
Anticiperend op de effectieve oprichting van een POM werd immers in de begroting ruimte voorzien om 
bijvoorbeeld in de toekomst een actieve rol te spelen in de realisatie van bijkomende 
bedrijfsinfrastructuur - u zult daar een som van 1 000 000 EUR voor vinden – zoals u weet een van de 
kerntaken van de POM. 
In afwachting van de oprichting van de POM blijft de GOM functioneren en zal de provincie haar actuele 
relatie met de GOM tijdelijk voortzetten. 
De effectieve ondersteuning zal van maand tot maand moeten geëvalueerd worden, Collega’s, want wij 
hebben nu kredieten voorzien voor de GOM tot medio 2006. Allicht zal die samenwerking vroeger moeten 
stopgezet worden en zullen de kredieten via begrotingswijziging overgebracht worden en dan aangewend 
worden voor de werking van de POM. 
Tot zover de vraag van mijnheer Beeckman. 

Wat betreft de vraag van mijnheer Otte met betrekking tot het regiomarketingplan. 
Wij staan daar al vrij ver in die zin dat de GOM opdrachthouder geweest is om die zaak in orde te 
brengen. In totaal hebben we 5 offertes gekregen. De jury, samengesteld uit afgevaardigden van het 
provinciebestuur, GOM Oost-Vlaanderen en EROV, heeft uiteindelijk “Yield Solutions” gekozen. De 
basisdoelstelling van het regiomarketingplan is economisch. U hebt daarnet een oordeel gehoord 
daarover vanop het spreekgestoelte, maar wij hebben ervoor gekozen om kordaat te opteren voor een 
segmentair regiomarketingplan omdat dat uiteraard de vlotste manier is om het geheel van de grond te 
krijgen. 

Wat is nu de bedoeling ? 
Dat is Oost-Vlaanderen promoten als bedrijfsvriendelijke provincie. Het resultaat moet zijn dat 
Oost-Vlaanderen wordt voorgesteld als een economisch krachtige provincie met ruimte om te 
ondernemen. De bijdrage die het provinciebestuur en andere provinciale economische instellingen daarbij 
leveren, dient hierin een belangrijke plaats te krijgen. 
Het is dus inderdaad zo dat we hierin een aantal doelgroepen vastgelegd hebben : 
- geëigende sociaal-economische actoren en ondernemingen binnen de provincie ; 
- potentiële Vlaamse investeerders ; 
- potentiële buitenlandse investeerders ; 
- buitenlandse relaties van het provinciebestuur en van andere provinciale economische instellingen. 
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Via regiomarketing willen we onder meer onze regio onderscheiden van andere regio’s. Dit gebeurt onder 
meer door het formuleren van een economische identiteit voor Oost-Vlaanderen en door daaraan een 
kernachtige boodschap vast te knopen. Die is voor onze provincie duidelijk : we hebben een uniek 
verkoopsargument dat steunt op onze ligging, op elementen van mobiliteit, maar ook op elementen van 
beschikbaarheid van bedrijventerreinen. 
Dat is een plan dat over meerdere jaren moet lopen, maar – en ik sluit hier aan bij mijn vorige punt - 
vermits we met die afbakeningsprocessen bezig zijn, zullen er op middellange termijn een aantal 
regionale bedrijventerreinen beschikbaar zijn. Wij willen ervoor zorgen dat wij, op het ogenblik dat die 
bedrijventerreinen beschikbaar worden, over een instrument beschikken om die bedrijventerreinen 
kenbaar te maken en om ervoor te zorgen dat we bedrijven en tewerkstelling naar onze provincie kunnen 
brengen. 
De bedoeling is dat het regiomarketingplan klaar is tegen eind december 2005-begin januari 2006. Ik 
denk dat we van dan af kunnen beginnen met de implementatie daarover. Maar daar zal verder uitvoerig 
over gecommuniceerd worden. 

Dan heb ik de vraag van collega De Coninck. in verband met 5b-phasing out-programma in het 
Meetjesland. 
Wij zijn inderdaad op het einde van de periode. Dat wil zeggen dat alle middelen definitief moeten 
toegewezen zijn vóór 31 december 2006. Weliswaar is er dan nog een uitloopperiode van twee jaar om 
ze effectief te besteden. Maar we hoeven ons daar geen zorgen over te maken, want momenteel is van 
de 3 500 000 EUR Europese gelden maar 167 000 EUR meer beschikbaar. Het geld zal op zijn. 
Wat belangrijker is, Mijnheer de Voorzitter, is dat naast de Europese bedragen van 3 500 000 EUR, 
Vlaanderen 3 000 000 EUR ingebracht heeft, de provincie 2 300 000 EUR, de gemeenten - vergeet dat 
niet - 4 600 000 EUR en dat de private partners 2 200 000 EUR ingebracht hebben. 
Dat gaat dus toch over een totaal programmabudget van 15 500 000 EUR, besteed aan meer dan 
60 projecten te situeren in de sectoren economie, toerisme en leefbaarheid in de kernen. 
We zijn er tot nu toe om ons vrij goed aan de N+²-regel te houden, namelijk dat het geld binnen de twee 
jaar dat het toegewezen is, moet uitgegeven zijn. Als het niet uitgegeven is binnen die periode gaat het 
verloren voor het programma. 
Wat de inhoudelijke resultaten betreft moet ik toch zeggen dat er een wezenlijk verschil is met het eerste 
5b-programma. 
Nu waren er enkel middelen uit EFRO, het Europees Fonds voor Regionale Ontwikkeling. We hadden 
geen middelen uit het Europees Landbouwfonds noch uit het Europees Sociaal Fonds. Dat wil zeggen 
dat specifieke landbouw- en opleidingsluiken uit het eerste programma niet aan de orde waren in dit 
uitdovingsprogramma, dat zich concentreerde rond economische initiatieven, toerisme en initiatieven ter 
bevordering van de leefbaarheid in de kernen. 
Wij hebben daarbij sterk bottom-up gewerkt. De lokale partners hebben bij de invulling voluit hun rol 
kunnen spelen. Om zeer concreet te zijn, en u bent daar getuige van, Mijnheer de Burgemeester : het zijn 
de gemeentebesturen zelf die in onderling overleg bepaald hebben wie welk soort projecten zou 
indienen. Men heeft elkaar niet voor de voeten gelopen, maar men heeft samengewerkt. Ik denk dat de 
mannier waarop die vijf gemeentebesturen omgegaan zijn met die fondsen hen uitermate siert. 
Ik wou dat er toch even aan toevoegen. 

Dan ben ik bij mijnheer Van Hecke die een vraag stelt in verband met het stedenbeleid. 
Er zijn een aantal jaren waarover ik weinig kan zeggen. De attributie stedenbeleid is aan mijn 
bevoegdheid toegevoegd in 2005, na de herschikking ingevolge de opvolging van collega De Langhe. 
Oorspronkelijk was het de intentie om hier een initiatief te ontwikkelen rond de bestrijding van de 
leegstand in de drie centrumsteden Gent, Aalst en Sint-Niklaas. 
Dit opzet werd doorkruist door de initiatieven die in Gent in een stroomversnelling kwamen in het kader 
van het Europees D2-programma enerzijds. Anderzijds had het studiewerk rond de handelsatlas met de 
EROV als dossierverantwoordelijke uitgewezen dat wellicht ook andere accenten en ook andere steden 
dan enkel de drie voornoemde aandacht verdienen. 
Een specifieke benutting van de middelen ingeschreven onder de noemer stedenbeleid is er derhalve 
nog niet geweest. Wel zijn er via andere kredieten - bijvoorbeeld de co-financiering van projecten uit het 
Doelstelling 2-programma voor Gent - een hele reeks initiatieven gesteund die passen in het steden-
beleid. 
Waar u stelt dat er geen stedenbeleid gevoerd is, zou ik dat met een korreltje zout nemen, want de 
sommen die we uitgegeven hebben daarvoor in Gent zijn aanzienlijk. Niettemin blijft een voorlopig 
weliswaar beperkt budget behouden omdat de specifieke stedelijke thematiek onze aandacht verdient. Ik 
zie persoonlijk opportuniteiten in het verlengde van onze taakstelling in het kader van de plannings-
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processen ruimtelijke ordening die betrekking hebben op de stedelijke of kleinstedelijke gebieden. Daarin 
is het mogelijk, nu we in de fase van de opstelling van de RUP’s komen, dat we er acties in opnemen en 
dat we daar financiële tussenkomsten moeten doen. Het is altijd nuttig dat we daarvoor dan geld opzij 
hebben alsdusdanig. Op het ogenblik zijn we nog niet zover dat we concreet binnen die RUP’s acties 
kunnen schrijven. De tijd is niet ver meer af en ik denk dat we daar beter op voorzien zijn. 
Een tweede actielijn betreft het beleidsmatig inspelen, samen met de lokale besturen, op het studiewerk 
dat met de geactualiseerde handelsatlas wordt gerealiseerd. Ik zit dan wel volop in de bevoegdheden van 
collega Vercamer en van de EROV, maar ik wil er in mijn tussenkomst toch naar verwijzen dat ook daar 
een aantal zeer waardevolle initiatieven worden genomen. 

Ik kom dan bij de overigens zeer interessante vraag van de collega over het herleiden van een bepaald 
budget tot 0 EUR. 
Ik ben blij dat u mij de gelegenheid geeft om de zaken te verduidelijken rond een aantal verschuivingen. 
In de begroting voor het werkjaar 2003 werd op het door u geciteerde artikel “subsidie voor initiatieven 
gericht op duurzame ontwikkeling“ een bedrag van 100 000 EUR ingeschreven. 
Dit krediet kaderde binnen de provinciale bekommernis te streven naar duurzame ontwikkeling, meer 
bepaald gericht op stedelijk en plattelandsbeleid. Daarvan werden 65 000 EUR toegekend aan 
cvba De Punt, het incubatiecentrum voor sociale economie, als subsidie voor de ondersteuning van het 
luik bedrijfsadvies. 
Aan de vzw Elektroboot, die ijvert voor de ontwikkeling van milieubewust openbaar vervoer op het water, 
werd daarvan een subsidie van 11 000 EUR toegekend. Deze subsidie diende voor het dekken van een 
deel van de loonlast van de doelgroepwerknemers en voor een deel voor de indirecte werkingskosten 
van dat project. In de begroting voor 2004 werd het krediet op dat artikel dat verhoogd werd tot 
140 000 EUR op 0 gezet en uitgesplitst in drie nieuwe artikelen. 
Er was vooreerst 60 000 EUR in de subsidie voor initiatieven duurzame bedrijventerreinen. Deze subsidie 
is voorzien om de samenwerking tussen KMO-bedrijven op bestaande en nieuwe bedrijventerreinen te 
bevorderen met het oog op het realiseren van duurzame bedrijventerreinen. 
Verder was er 65 000 EUR voor cvba De Punt, hier reeds vermeld. 
En een derde uitsplitsing ging over de subsidie voor de vzw Elektroboot van 15 000 EUR. De subsidie is 
voorzien voor een deel van de loonlast van de doelgroepwerknemers en voor een deel van de werkings-
kosten. We hebben het al gesteld. Het jaar ervoor is hetzelfde gebeurd.  
Voor het werkingsjaar 2005 werden de drie betreffende kredieten opnieuw ingeschreven.  
Het krediet voor duurzame bedrijventerreinen is verhoogd tot 90 000 EUR. Voor 2006 wordt voorzien in 
een krediet voor duurzame bedrijventerreinen van 90 000 EUR, subsidie voor De Punt van 65 000 EUR 
en een nieuwe subsidie voor De Ent, startcentrum Zuid-Oost-Vlaanderen van 50 000 EUR. 
Voor de vzw Elektroboot is er geen subsidie meer voorzien heel eenvoudig omdat wij dat altijd als een 
pilootproject hebben gezien en niet als een structureel blijvende subsidie. Ik ben van mening - en de 
deputatie is van mening - dat drie jaar voor een pilootproject voldoende is, dat men nu maar moet zien 
dat men een stap verder is in het geheel. 

Dan kom ik op de vraag van collega Van Landeghem die eigenlijk rechtstreeks voor een stuk aansluit op 
de vraag gesteld door collega Van Hecke, waar het element duurzame bedrijventerreinen toch een 
belangrijk onderdeel van was. 
Ik moet hier verwijzen naar de inspanningen om de vitaliteit van de Oost-Vlaamse economie te stimuleren 
waarvoor we in onze beleidsverklaring 2001-2006 onder meer voorzien hebben, Mijnheer de Voorzitter, in 
de stimulering van de modernisering van de bedrijfsinfrastructuur, netwerking, kwaliteitszorg en 
duurzame ontwikkeling. Wij hebben daartoe in 2004 binnen deze raad een reglement goedgekeurd voor 
het ondersteunen van KMO’s die samenwerkingsverbanden opzetten met het oog op het streven naar 
een duurzaam bedrijventerrein. 
Ik denk dat deze subsidie zeer goed past in het provinciaal economisch beleid dat gericht is op duurzame 
ontwikkeling, waarbij de bevordering van de samenwerking tussen bedrijven en overheden op de 
bedrijventerreinen, op het gebied van veiligheid, milieuzorg, mobiliteit en dergelijke, gestimuleerd wordt. 
Dit reglement heeft een unieke plaats binnen het flankerend economisch beleid in Vlaanderen. Vermits 
de Europese PIAV-middelen – middelen voor Innovatieve Acties – aangewend zijn, opgebruikt zijn, is er 
op dit ogenblik geen enkel ander Vlaams reglement dat specifieke ondersteuning biedt aan initiatieven 
gericht op samenwerking van bedrijven met het oog op de verbetering van allerlei processen. 
Er is wel een Vlaamse betoelaging van bedrijventerreinen, maar dit spitst zich vrijwel volledig toe op de 
infrastructuurwerken, zoals het bouwrijp maken van bedrijventerreinen. 
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Ik kom dan terug op de aanwending van de middelen. 
In 2004, het jaar dat we dat reglement gestemd hebben, Collega, is enkel de vzw De Prijkels 
gesubsidieerd. Er waren twee dossiers ingediend op dat ogenblik. Het Skaldenpark uit Gent had ook een 
aanvraag ingediend, maar heeft de papieren die nodig zijn voor uitbetaling van de subsidiëring nooit 
ingediend. We hadden dus twee aanvragen, maar we hebben maar een keer die subsidie uitbetaald. 
De volgende activiteiten zijn in Nazareth ontwikkeld en gerealiseerd : bestendiging en verdere uitbreiding 
van de vzw, uitbouw van de website met digitaal situatieplan van het terrein, een groot signalisatiebord, 
de jobbeurs, de bewaking op zondag tijdens vakantieperiodes, het collectief afval- en energiebeheer, de 
promofilm voor het bedrijventerrein. 

In 2005 werd er 90 000 EUR voorzien en van de 5 ingediende dossiers werden er drie weerhouden voor 
subsidiëring. Bij de afgewezen dossiers was er onder andere een die alleen voorzag in de beveiliging van 
de industriezone. Ik denk dat dit kan meegenomen worden in een totaalpakket, maar het is uiteraard niet 
voldoende. 
De Vereniging Lokerse Industriëlen E17 werd weerhouden en die voorziet de volgende geplande acties : 
- het drieluik inbraakpreventie, signalisatie en openbedrijvendagen/jobbeurs. Dat is een eerste prioriteit ; 
- een betere ontsluiting en een mobiliteitsplan ; 
- verder zal gewerkt worden aan afvalbeheer, gezamenlijke aankoop van brandstoffen en energie en aan 

een beter bereik van potentiële arbeidskrachten. 
De Prijkels, die de weg kennen, hebben een tweede aanvraag ingediend voor het verder realiseren. Zij 
hebben zich vooral als doel gesteld een meerwaarde te bieden voor hun leden op drie vlakken : 
People-Planet-Profit, de drie pijlers van duurzaam ondernemen. De provinciale subsidie zal aangewend 
worden om dit te realiseren en te bestendigen. 
Het industrieterrein van Maldegem gaat zich toeleggen op het probleem van de wateroverlast op het 
terrein : de aanleg van waterbufferbekkens en vijvers. 
Ik denk, Mijnheer de Voorzitter, dat ik hiermee een afdoend antwoord gegeven heb aan de collega. 

Ik kom dan aan de tweede vraag van mijnheer Maes : sociale tewerkstellingsprojecten. 
Ik heb al verwezen naar De Punt en De Ent in mijn uiteenzetting. 
De economische missie van de provincie die wij hier in deze provincieraad goedgekeurd hebben in 
februari 2003 stelt : “De provincie streeft naar de verdere uitbouw van een evenwichtige gediversifieerde 
economie als basis van haar toekomstige welvaart. Voor haar economische speerpunten, haar sterke 
disciplines, haar clusterontwikkelingen, haar technologische niches, haar subregio’s, haar specifieke 
arbeidsmarktdoelgroepen en anderen zal het bestuur blijvend bijzondere aandacht hebben op grond van 
een dynamische, maar steeds objectiveerbare visie.” 

Hier zitten we met het aspect van de sociale economie en hier hebben we een aantal fasen. 
We hebben : 
1. De Punt die we al een paar jaar subsidiëren als incubatiecentrum, maar ook als centrum voor 

bedrijfsadvies. Verder moet ook gezegd worden dat de provincie onrechtstreeks, via de GOM, 
participeert in het kapitaal van dat bedrijvencentrum. De POM, als erfgenaam van de GOM, zal die 
aandelen overnemen en verder rechtstreeks participeren daarin ; 

2. cvba De Ent in Ronse. Deze is door de Vlaamse regering op 15 juni officieel erkend en zal dus als 
werkingsgebied de arrondissementen Aalst en Oudenaarde hebben. Typisch voor De Ent is dat we 
daar eigenlijk mede-financier zijn in het project Cumulus dat als bedoeling heeft het stimuleren en 
begeleiden en voorzien van de nodige omkadering en ondersteuning ter voorkoming van falingen van 
jonge ondernemers die zich voorbereiden op de intrede in de meerwaardeneconomie. De nadruk ligt 
hier uiteraard op de meerwaardeneconomie. 

3. eigenlijk zijn er nu ook besprekingen bezig tussen De Ent en De Punt om onder hun beiden geheel de 
provincie te bedekken, dus om ervoor te zorgen dat hun ondersteuning gelijkmatig over geheel de 
provincie zou verdeeld worden. 

Ik kom dan bij collega Beke in verband met de internationale vormingsprojecten. 

Eerst en vooral moet ik hier verwijzen naar een project in Vietnam dat ondertekend werd tijdens de 
prinselijke handelsmissie van november 2003 en dat officieel van start ging in 2004, namelijk de School 
of Excellence, waar we als partner Beluxcham hebben, de Belgisch-Luxemburgse Kamer van 
Koophandel. Kostprijs van dit project is 25 000 EUR op jaarbasis. 
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Het doel van dit project is praktijkgerichte en functionele opleidingen aan Vietnamese kaderleden 
werkzaam voor Oost-Vlaamse en Vlaamse bedrijven. Het gaat hier vooral om de vorming van 
middenkaders, waar taalcurssen, cursussen boekhouding, cursussen communicatie, enz. uiterst 
belangrijk zijn. Het is voor onze bedrijven vrij gemakkelijk om daar ofwel topkaders aan te werven ofwel 
arbeidskrachten, maar in de middenkaders ligt dat vrij moeilijk. 
De appreciatie die we daarvoor krijgen, blijkt uit de cijfers. Het eerste jaar waren er 92 cursisten, de 
volgende jaren bedroeg het aantal inschrijvingen 158. Ter illustratie van de kwaliteit : zelfs iemand die 
werkzaam is bij de Vlaamse handelsattaché in Hanoi vroeg om een specifieke opleiding te mogen volgen. 

Het tweede vormingsproject, in nauwe samenwerking trouwens met collega Van Der Meiren, heeft 
betrekking op de kwaliteitsondersteuning en -bewaking ter attentie van garnaal- en visboeren. 
Dit is een belangrijk uitvoerproduct voor Vietnam. 
Dit project wordt gerealiseerd door het laboratorium van Aquacultuur en het Artemia Referentie Center 
van de universiteit van Gent onder leiding van professor Sorgeloos die dé wereldautoriteit is wat 
aquacultuur betreft. Het gebeurt ook in samenwerking met de universiteit van Cantho. 
Aquacultuur is de snelst groeiende vorm van voedselproductie die reeds meer dan 100 000 mensen 
tewerkstelt. Het is het vierde grootste exportproduct van Vietnam en het is door de Vietnamese regering 
uitgeroepen tot een van de speerpuntsectoren voor de komende jaren. 
Wat wij beogen is  : 
- een standaardisering van de kweektechnieken ; 
- een verbetering van de waterkwaliteit ; 
- de strijd tegen bacteriële contaminatie ; 
- de verhoging van de rentabiliteit. 
Het doel van het project is om in de vier belangrijkste kweekregio’s van het land de boeren samen te 
brengen via vormingsseminaries waarbij hen technieken worden bijgebracht. Vervolgens een selectie 
maken van de beste kwekers en die wetenschappelijk begeleiden en met hen werken aan de uitbouw van 
een kwaliteitslabel wat betreft het product dat zij uitvoeren. 
Ook hier is er een duidelijke verankering met Oost-Vlaanderen via de inbreng van de vakgroep 
Aquacultuur van de Gentse universiteit en de inbreng van een spin-off, in casu het bedrijf INVE uit 
Dendermonde. Kostprijs van het project : 27 000 EUR, gespreid over twee jaar. 

Ik denk, Mijnheer de Voorzitter, dat ik dan kan beginnen aan de laatste vraag. Dat betreft de vraag van de 
heer Van Hecke in verband met de streekhuizen. 
Ik dacht dat ik reeds in mijn algemeen antwoord naar aanleiding van de tussenkomsten van de 
fractieleiders vrij algemeen gesteld had dat we wat betreft de uitbouw van de streekhuizen geleidelijk 
tewerk gaan, dat we weten dat het een problematiek is die zijn tijd nodig heeft, maar dat we daar geen 
exclusieven maken. 
Ik zal nu, ter attentie van de collega die een gedetailleerd verslag gevraagd heeft, per locatie de stand 
van zaken geven : 
1. we beginnen met Aalst, het voormalig gebouw van de Nationale Bank. 

De locatie is daar in gebruik door het lokale Resoc-Serrteam. Het gaat in totaal over een achttal 
personeelsleden die vroeger in dienst waren van het streekplatform Zuid-Oost-Vlaanderen en het 
STC Oudenaarde. Er werden daar beperkte verbouwingen en opfrissingswerken uitgevoerd, onder 
andere het vervangen van de vloerkleding in de vergaderzaal, databekabeling, schilderwerken op het 
gelijkvloers, nieuwe toegang tot het gebouw en nieuwe telefooncentrale. Voor het volgende jaar staat 
er nog de omschakeling van de stookinstallatie op gas op het programma. De bestaande 
stoomtoevoer wordt immers binnenkort afgesloten. Het meubilair en kantoormateriaal, inclusief pc’s 
van de vroegere instellingen wordt verder gebruikt. Tussen de provincie en de vzw ERSV, waaronder 
de Resoc’s juridisch ressorteren, zal een overeenkomst worden gesloten met betrekking tot de 
gebruiksmodaliteiten. Dit zal trouwens ook voor de andere lokaties gebeuren. Een opname van 
andere organisaties kan overwogen worden als zich dat voordoet ; 

2. de locatie in Eeklo, het kasteel in het Heldenpark. 
Er werd een overeenkomst afgesloten met de stad Eeklo waarbij het kasteeltje in het Heldenpark in 
erfpacht wordt gegeven. Wij plannen daar een reeks verbouwingen die in de loop van 2006 zouden 
moeten klaar zijn. Wij hebben dat dossier na het afsluiten van de erfpachtovereenkomst gedurende 
een vrij lange tijd laten liggen op vraag van Eeklo omdat zij ten behoeve van hun cultuurdienst nog 
een aantal vergaderruimtes nodig hadden binnen dat gebouw. Ook daar zal er gekeken worden of er 
andere vragen zijn, andere opportuniteiten voor wie zich daar wil vestigen ; 
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3. het blijft een optie om voor de regio Leie-Schelde - een zestal gemeenten die onderdeel vormen van 
het Resocgebied Meetjesland-Leie en Schelde – een antenne te voorzien in Deinze, vandaar dat 
verder een beperkt krediet voorzien wordt. De benutting daarvan zal mee afhangen van de concrete 
werking die voor de deelregio door de Resoc-Serr wordt ontwikkeld. Het zal daarvan afhangen – en 
de dynamiek van de Resoc’s is zich nu aan het ontwikkelen, is nu in een aanvangsfase – of de 
behoefte aan een streekhuiswerking blijft of niet. Maar we houden die optie open ; 

4. in Lokeren is het de intentie om het Huis Thuysbaert – provinciale eigendom, maar in het kader van 
een overeenkomst met de gemeente Lokeren gebruikt voor tentoonstellingen en culturele 
manifestaties – in te zetten als sociaal-economisch streekhuis. Het gebouw is behoudens beperkte 
kosten met betrekking tot ICT-infrastructuur eigenlijk instapklaar, zoals bleek uit een plaatsbezoek. Er 
moeten nog enkele afspraken gemaakt worden met de stad Lokeren wat betreft de concrete 
ingebruikname, maar van zodra de Resoc klaar is om dat te doen, kan het nodige gedaan worden. Er 
kan op een vrij beperkte tijd gezorgd worden dat ze daar gehuisvest zijn. 

Het is de bedoeling dat in de voornoemde streekhuizen telkens prioritair het Resoc en het Serr-team 
gehuisvest worden en dat er voor enige vergaderruimte gezorgd wordt. Voor bepaalde locaties zal het 
daartoe beperkt blijven, bijvoorbeeld in Lokeren. Op andere locaties wordt de beschikbare ruimte in 
eerste instantie toegewezen voor huisvesting van provinciale medewerkers die actief zijn in de werksfeer 
van de sociaal-economische ontwikkeling en die al in de regio gehuisvest zijn op locaties waar nu voor 
betaald wordt. 
Dat geldt bijvoorbeeld voor de provinciale medewerkers die in het Meetjesland werken in het kader van 
EU-programma’s, voor zover die EU-programma’s nog lang gaan lopen uiteraard. 
Specifiek voor het Meetjesland werd daarnaast aan het Streekplatform+ toegezegd dat het kon 
gehuisvest worden in het streekhuis in het Heldenpark. 
Er zijn nog een aantal intergemeentelijke organisaties die vragende partij zijn, maar die vragen zullen pas 
aan bod komen in orde en in functie van de eerste invulling die moet gebeuren. 
Er zijn geen exclusieven, maar we zullen het een na het andere opbouwen daarin. Ik denk dat het de 
meest voorzichtige en duurzame manier is om daarmee om te gaan. 

Ik dacht, Mijnheer de Voorzitter, dat ik daarmee alle vragen beantwoord heb. 
Dank u. 

De heer voorzitter 

Mijnheer de Eerste Gedeputeerde, 
U heeft dat meer dan voortreffelijk gedaan en binnen een zeer mooie tijdspanne. U hebt zeer duidelijk 
geantwoord aan de 11 interpellanten, die toch meerdere vragen hadden. 

De heer Van Hecke 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
Ik dank de gedeputeerde voor zijn antwoord op mijn vragen, maar met betrekking tot de streekhuizen heb 
ik toch nog één vraag. 
In verband met Eeklo heeft de gedeputeerde gezegd : “We zullen zien welke vragen er komen voor de 
huisvesting.” Maar ik denk dat we daar toch niet moeten wachten tot er vragen komen, maar dat we in het 
kader van een goed provinciaal beleid heel goed moeten zien welke huisvesting we hebben in de streek 
en of we dat niet efficiënter en nuttiger kunnen reorganiseren. 
Daarom zouden we misschien beter niet wachten op een vraag van bijvoorbeeld het regionaal landschap, 
maar moet de deputatie zelf eens een oefening maken en zeggen : we betalen ook daar huur, we betalen 
daar veel huur en wij gaan zelf de beslissing nemen om de zetel te wijzigen, te verplaatsen, zodat we de 
actoren die in de regio actief zijn, kunnen samenzetten”. 
Ik zou toch een pleidooi willen houden om eventueel zelf het initiatief te nemen en niet te wachten op een 
vraag van het regionaal landschap zelf. 
Dank u. 
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Mevrouw gedeputeerde Van Cauter 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega’s, 
Ik denk dat de collega min of meer gelijk heeft. Wij hebben die bedenking zelf ook gemaakt en wij 
overleggen vandaag. 
Er zijn een aantal mogelijkheden. Er is niet alleen de suggestie die hier gedaan werd, maar er is ook de 
Huysmanhoeve. 
We gaan na wat precies de nood is voor het regionale landschap en wij kijken waar wij dit op de beste 
manier kunnen invullen. Trouwens, er is overleg ook met de voorzitter van het regionaal landschap. 
Dus wij hebben daar inderdaad aan gedacht en er wordt aan gewerkt. 
Dank u. 

De heer voorzitter 

Beste Collega’s, 
Na een lange raadszitting, de besprekingen van economie, het woord van onze gouverneur, stel ik vast 
dat het 17 25 uur is. Een zestal collega’s dienen zich nog naar de sportraad te begeven. 
Ik stel voor dat we thans de zitting opheffen en dat wij opnieuw vergaderen morgen 29 november om 
14 00 uur stipt met aan de agenda de beleidsdomeinen van gedeputeerde Ivan Verleyen : de 
vraagstelling van de raadsleden en weliswaar het antwoord van de gedeputeerde. 

EINDE VAN DE ZITTING 

 


